

X infatuated autumn of Your Eclogue!

Silent House No.4 - 2020.04 ©

说明：

- 本测试并非用于测试一个人的真实智商，但是往往得到高分的人是人群中聪明的那一部分。

- 题目不是由易到难排列的。题目之间没有必然的联系，但并不绝对。所以请仔细思考每一道题，与其他人讨论本测试是严格禁止的。

- 本测试提交费用为 4 元人民币，支付到我的支付宝账号 fbssl@163.com。你需要将你的答案连同提交表一起发送到我的邮箱。如果我在 7 个工作日内没有回复，请再次发送。

- 月赛结束后本测试将不再接受提交。

- 银河智联、胜寒会员请提供会员编号，非会员请提交个人证件（拍照或截图，隐私信息可遮挡，姓名、性别、出生年必须展示）。

- *This quiz is not used to test a person's real IQ, but the people who get high scores are the intelligent part of the population.*

- *Items are not put in difficulty-based order. There is no necessary connection between items, but it is not absolute, so thinking about each item carefully is best, and discussing with others is strictly prohibited.*

- The fee for one submission is 44CNY. My Alipay account is: fbssl@163.com. You should send the XiaoYE Submission.xls to fbssl@163.com with your solution. If I do not respond in 7 days, send again.
- Submission will not any more accepted after the end of the match.

例题: 9, 18, ?, 36

答案: 27

Example: 9, 18, ?, 36 (the answer is 27)

Watcher : X means unknown and infinite

【0】 0, 4, 22, 44, 130, ?, 314

【1】 1, 100, ?, 110001, 1111001

【2】 2, 10, 30, ?, 130

【3】 14, ?, 2536, 655436

【4】 4, 8, 12, ?, 44, 140

【5】 55555, ?, 44444, 161616

【6】 6, ?, 44, 222, 2111

【7】 7, 22, 44, 74, ?, 156

【8】 8, ?, 444, 4041, 22222

【9】 9, 44, 174, 519, ?, 1029

Quietness : Autumn talk begin, summer leave

- 【0】 990918, ?, ?, 8190
- 【1】 1, 999, 9, 18, 1, 2, ?, 18
- 【2】 1999, 918, 44, ?
- 【3】 1999, 918, ?, 8118, ?
- 【4】 9, 1, 8, 4, ?, ?, 3, 9
- 【5】 9, 1, 8, 2, 7, 3, ?, ?, 5
- 【6】 9, 1, 8, 2, 7, 3, ?, ?, 6 (please explain your solution)
- 【7】 aimee, 1, 1656, 16582, ?, ?
- 【8】 tennis, 8136 : eye, ?
- 【9】 10, 42, 13, 39, 68, ?, 52, 0, ?, 9, 18, ?

Youth : Eclogue is a dream, can't wake up

【R】 W, BO, ?, ABEE

【E】 Q, FP, ?, BBBQ

【L】 Y, DU, ?, DPE

【A】 X, P, A :: Y, ? :: Z, L, A

【T】 BeeR, BEer, ?, BEER, ?, bEER, ?

【I】 LONE, ?, PNINE, SSIX, ?

【O】 D, C, M, B, C, ?, F, ?, S

【N】 magic, dhab, abc, ?, f

! : is continue or the end

【!】 SpursAimee : 1916211819191355

? : 23172524212413

【i】 W : ? , Q : ? , Y : E , ! : i